
Komisia pre kultúru, šport a školstvo Obecného zastupiteístva Radol'a

Zápisnica č.4

zo zasadnutia Komisie pre kuItúru, šport a škotstvo (ďatej len rrŠaŠ)

konaného dňa 24.7.2023 v sále budovy Obecného úradu Radol'a

Prítomní členovia komisie: Antónia Dolinová, Vladimír Drnda, Vladimír Hromádka, Mária Kubíková,

Pavol Prievozník, Mário Svrček

Neprítomníčlenovia: Andrea Belancová, [ubomír Berešík, Gabriela Berešíková, Matúš Holtan,

Dominika Gašpáreková, Blažena Gažová, [ubomír Ondrušek

Hostia: Slávka Slabejová, Jaroslav Cinko

Program:

1, Otvorenie a predstavenie programu zasadania

2. Organizácia festivalu Radolská heligónka

3. Organizácia Hasičského tábora
4. lné:

o možnosti zapojenia aktivít horského a horolezeckého vzdelávania a rnýcviku pre deti
o príprava Stolnotenisovéhoturnaja

5. Záver

1. Otvorenie

Predseda KKŠaŠ, Pavol Prievozník, privítal prítomných členov a hostí, ktorých oboznámil s návrhom
programu.

Program zasadnutia bol jednomysel'ne schvá lený.

2. Organizácia festivalu Radoťská he!igónka

Termín festivalu bol určený v Pláne kultúrnych a športových podujatí na rok 2023, a to 19.8.2023.

Ako spolupracujúca organizácia sa do príprav festivalu zapojí ZákIadná organizácia Jednoty

dóchodcov SIovenska (d'alej len ZO JDS, resp, JDS), a to prípravou drobných upomienkových
predmetov pre vystupujúcich umelcov.



občerstvenie:

- v prevažnej miere je zabezpečené Obecným úradom (starostom Obce)
- údeniny na slávnostnú tabul'u sponzorsky poskytne pán Marcel Svrček
- syrové výrobky na slávnostnú tabuťu poskytne sponzorsky COOP Jednota
- okrem slávnostnej tabule, budú pre účinkujúcich zabezpečené chladné nealko nápoje, káva a

čaj

Príprava:

- pomoc pri príprave prisl'úbiliVladimír Drnda, Mária Kubíková, Pavol Prievozník, Slávka

Slabejová a Mário Svrček
- ú|ohy si rozdelia v týždni pred festivalom, prípadne upresnia v jeho priebehu

- Mário Svrček sa pokúsi zaobstarať 4 malé brezy na výzdobu
- Slávka Slabejová a Pavol Prievozník sa pokúsia zohnať d'alších sponzorov

priebeh festivalu:

- začiatok je plánovaný na 13:00, koniec oficiálneho programu do 21:00

- po oficiálnom programe sa predpoklad.á voíná zábava umelcov a divákov festivalu
- moderovaťfestival bude Monika Rakovanová

- hlavnou hostiteíkou bude Mária kubíková
- počet vystúpení by nemal presiahnuť 25, každé vystúpenie bude trvať okolo 10 minút
- zázemie pre účinkujúcich by malo byť na poschodí budovy ŠK Radora, vrátane slávnostnej

tabule a nealko nápojov
- pódium bude umiestnené medzi dvomi budovami prifutbalovom ihrisku

Ďa!šie úlohy:

pavol prievozník zistí:

- ako bude zabezpečený dostatok toaliet, stolov a lavíc pre návštevníkov
- či bude po festivale pripravená zábava (DJ)

- čije možné zmeniť postavenie pódia do priestoru medzi ihriskom a Štepnicou
- ako zabezpečiť priestor zázemia pre účinkujúcich
- kto by bol ochotný sponzorsky podporiť festival
- ako zabezpečiť nealko nápoje, kávu a čaj pre účinkujúcich
- zabezpečí aktualizáciu transparentu festivalu
- zabezpečí propagáciu sponzorov v priebehu festivalu

Mário svrček

- zistí možnosť sponzoringu od pána Marcela Svrčka
- zistí možnosť zaobstarania 4 malých briez

Antónia Dolinová

- zabezpečí upomienkový predmet od ZO JDS Radoťa

Slávka Slabejová

- zistímožnostid'alšiehosponzoringu



3. Organizácia Hasičského tábora

Hasičský tábor sa uskutoční v dňoch 7.8. - 11.8. 2023 ako denný tábor. Personálne tábor zabezpečia

Mária Kubíková, Gabriela Berešíková a lveta Palúchová. Zúčastnísa ho asi 30 detívo veku od 7 do 15

rokov. Mária Kubíková informovala o predbežnom pláne aktivít:

Pondelok - ukážky práce DHZ, nácvik niektorých činností

Utorok - súťaž ,,Hon na líšku", aktivity v areáli rekreačnej oblasti Vel'ké Ostré

Streda - strel'ba zo vzduchovky, evakuácia, pobyt v prírode

Štvrtok- prvá pomoc, ukážky práce záchranárov

Piatok- návšteva HaZZv Kysuckom Novom Meste

4. lné:
- v súvislosti s prípravou Hasičského tábora prebehla diskusia o možnostiach zapojenia sa

odborníka na horolezectvo, pobyt v prírode a skalné lezectvo, pána Jaroslava Cinka do aktivít
zameraných na vzdelávanie a všestranný rozvoj mládeže. Jaroslav Cinko má dlhoročné
skúsenosti práce s mládežou. Bolo preto navrhnuté, aby sa o možnostiach rozvoja mládeže
zaujímal v súvislosti s pripravovaným Hasičským krúžkom pri ZŠ v Radoli, konkrétne
v spolupráci s Gabrielou Berešíkovou.

- Pavol Prievozník informoval o pripravovanom Stolnotenisovom turnaji, ktorý je plánovaný na

9,9.2023, Zo strany Okresnej organizácie JDS bol nedávno prejavený záujem zúčastniť sa

Stolnotenisového turnaja v Radoli, čím by sa posilnila seniorská kategória neregistrovaných
účastníkov, a zároveň by sa turnaj a stolný tenis v Radoli spropagoval. O d'alších okolnostiach
prípravy turnaja bude Pavol Prievozník členov KKŠaŠ informovať priebežne. Organizačne
bude turnaj zabezpečený Obecným úradom a Stolnotenisovým oddielom v Radoli.

5. Záver:

Na záver predseda KKŠaŠ pod'akoval prítomným členom ako aj hosťom za plodnú diskusiu
a spoluprácu pri rozvoji kultúry, športu a školstva v Radoli.

V Radoli, dňa 25.7.2023 l... l. :.. r..,sá,../.. .,',.'.,. *.* :}..::.=. / \

Mgr. Pavol Prievozník

predseda KKŠaŠ

Zapísal: Pavol Prievozník

overila: Mária kubíková

Príloha: Prezenčná listina zo zasadnutia KKŠaŠ dňa24.7.2o23



Komisia pre kultúru, šport a školstvo Obecného zastupiteístva Radola

Prezenčná listina č.4

zo zasadnutia Komisie pre kultúru, šport a školstvo konaného dňa 24.7.2023 o 17:00 v sále
budovy Obecného úradu Radoía

prítomní čIenovia komisie:

Antónia Dolinová

vladimír Drnda

vladimír Hromádka

Mária kubíková

pavol prievozník

Mário svrček

Hostia:

Slávka Slabejová

Jaroslav cinko

z-


